

Protokoll 5/2008

*Fört vid Rasklubben för Gos d'Atura Catalas extra styrelsemöte den: 2008-06-30
Telefonmöte*

Närvarande:

Marianne Teinert	M. T
Gith Jakobsson	G. J
Susanne D-Nilsson	S. D-N
Veronica Ferreira.	V. F
Krister Esping	K. E
My Wadström	M. W

1. Mötets öppnande:

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

2. Fastställande av dagordning:

Dagordningen fastställdes enligt utskickat förslag, efter att man strukit punkt 4.

3. Val av justeringsperson som jämte ordförande ska justera dagens protokoll:

S. D-N valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll.

4. Hälsoenkäten:

Den kritik som kommit in angående hälsoenkäten diskuterades och även olika alternativ till lösning. Förslag fanns att dra tillbaka hälsoenkäten och skicka ut den gamla efter att man gjort om den. Ett annat förslag var att dra tillbaka och erbjuda de som kritiserat att ingå i en arbetsgrupp för utformning av ny hälsoenkät. I slutändan hur man än gör kommer aldrig alla bli nöjda, vissa kommer att "leta fel" och kritisera ändå.

Styrelsen beslutade efter att man diskuterat olika alternativ länge och väl att stå fast vid den enkät som skickats ut och göra ett extra utskick där man mer noggrant förklarar varför man utformat enkäten som man gjort, poängterar att HD redan finns statistik på genom SKK och lägger till ett par frågor.

Vidare beslutades att K.E. distribuerar styrelsens utskick till alla gosägare samt hälsoenkäten till dem som inte tidigare fått.

5. Circuitutställningen:

G. J. har pratat med SKK och tyvärr så får vi inte bjuda på fika då det konkurrerar med SKKs verksamhet. Däremot är det helt ok om vi delar ut priser och säljer klubbartiklar.

Vidare berättade G. J. att hon införskaffat ett partytält där vi kan hålla till då det förväntas bli mycket varmt på onsdag.

V.F. berättade att hon har alla klubbartiklarna hemma och tar med dem. Beslutades att V.F. tar hem sakerna efter utställningen och redovisar försäljning till K.E. efteråt.

Hundsport har bett om en liten rapport med resultat, styrelsen beslutar V. F. skriver rapport och tar foton/ser till att foton blir tagna.

6. WDS:

G.J. hade inte tänkt på att fråga om WDS men lovade ringa och ta reda på det innan onsdag.

7. Lotterivinster Åland:

RfG har förbundit sig att bidra med 3-4 vinster till ett värde av 5-10 euro, K.E. föreslog att vi skulle skänka klubbartiklar, styrelsen beslutade i enlighet med förslaget.

8. Protokollens tillgänglighet för medlemmarna:

Då G.J. blivit ombedd av en medlem att skicka protokoll trodde hon inte man skulle skicka, efter hade hon läst i stadgarna att medlemmarna har rätt till protokollen. Återigen poängterade V. F. att när protokollen är justerade är de tillgängliga för medlemmarna, däremot får man inte dela ut beslutsunderlag. **Bara** justerade protokoll alltså!

9. Avslutning:

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat!

Vid protokollet: 

Veronica Ferreira, sekr. ✓

Justeras: 

Marianne Teinert, Ordf.

Susanne D-Nilsson